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Abstract (en)
[origin: WO9014721A1] The portable personal reception and display device for information transmitted via radio, combined with a watch, according
to the present invention comprises a radio receiver system (11) arranged to receive radio transmissions within a predetermined radio frequency
band, means (13) associated with the radio receiver system to decode the information transmitted via radio, processor means (13) for extracting
the required part of said information, and means for visual information display (18, 20), said device being associated with clock means (X1) and
cooperating with means for economizing electrical energy consumption from a battery (23).

Abstract (fr)
Selon l'invention, le dispositif portatif personnel pour recevoir et visualiser des informations transmises par radio, en combinaison avec une montre,
comprend un systéeme de récepteur radio (11) pouvant recevoir des transmissions radioélectriques sur une radio-fréquence prédéterminée, ainsi que
des moyens (13) disposés dans ledit systéeme pour décoder les informations transmises par radio. Le dispositif comprend également des moyens de
traitement (13) permettant d'extraire desdites informations de la partie requise, ainsi que des moyens pour la visualisation des informations (18). Le
dispositif, doté d'une horloge (X1), coopére avec des moyens permettant d'économiser I'énergie électrique provenant d'une batterie (23).
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